
Eesti S6udeliidu Liidupdeva protokoll

Viljandi 27 .jaanuar 2001. a.

Juhatas: Eesti Soudeliidu president Peeter Mardna
Protokollis: Ruth Vaar
V6tsid osa haeiie6igusiikud volinikud: SAKTartu - Ji.iri Kurut

- Robert iiaiska
- Urmas Hein
- Jaan Vaiksaar

SK "Pamu" - Arvo Loorits
- T6nu Endrekson
- Hugo-He$ert Aitma
- Margus Tammekivi

Parnu SK "Kalev" - Matti Killing
- Ulvi Lutoskin
- Reet Palm
_ Vivika Tapp

Narva SK "Energia" - lvan Mastakov
- Vladimir Jermalovits
- Valeri Osmokesku
- Sergei clusko

Viljandi SK - Ruth Vaar
- Tiina Vitpart

Tallinna SK - Mihkel Klementsov
TU SK - Ulo Tcilp

Kokku 20 haele6iguslikku volinikku.

Kohal viibisid ESL president Peeter Mardna, viitsepresident Henn Elmet, juhatuse liige Arne
Graumann, ESL peasekretar Jaan Tults ja Silver Sonntak SK "Pernust" haale6iguseta.

Paevakord (vastavalt p6hikirjale)
'1. 2000. a. tegevuse ja finantsaruanne
2. P0hikirja taiendamine
3. 24A1. a. eelarve kinnitamine
4. Klubide aastaffiaksu kinnitamine
5. Revisjonikomisjoni aruanne
6. Prcsidendija 2 viitsepresidendi valimine
7. Juhatuse ja revisjonikomisJbni maaramine
8. Jooksvad kirsimused
9. 2000. a. parimate autasustamine

1. 2000. a. tegevus-ja finantsaruanne: ettekanne J- Tults
o Raske ja huvitav hooaeg on edukalt loppenud ia v6ib hea hinnangu anda.

(Klubidel teiendada midagi ei olnud. Koigega jeadi rahule.)
. Lahkhelisid sportlaste ja klubide vahel ei olnud.
. Teiendavalt toetati 0li6pilasi
o Toetaii profesionaalsel ettevalmistust.
. Majanduskulude suurenemine oil seoiud v0isflusie ja s6ude6lu

akiiviseerimisega.
Kusimus: A. Kiviselg - Arvud on iimardatud. r,4iks?
\/act' 'c l Tr rlrc 

- 
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A.Kiviselg - Kui sendid valja arvutada, siis palju muutub aruanne?
J.Tults - Kuskil ca 1000,-,

Ettepanek A.Kiviselg - Kas taskuraha asemel ei v6iks kasutada paevarahal



/ Kusimus: P. Mardna - Miks ABB on sponsorina eraldi vdlja toodud. Teised on sponseerinud
rohkem, kir.ias aga pole. Sponsorrahad oleks v6inud koos valja tuua,
mitte eelistada Ohte teisele. Aruandes olgu k6ik Uhe rea peal!

- Sprindiv6istluste 10 000 on valjamaksmata! Miks?

fuuande kinnitamine- Haaletamine - poolt 20 volinikku, vastu 0, erapooletuid 0

2. P6hikirja tiiiendamine
Ttiiendada p6hikirja punktiga 2.3.5 alljiirgnevas sonastuses:

2.3.5 Autasustab ja stimuieerib spordiiiikumise arendamisei siimapaistnud isikuid
ja organisatsioone, annab valja stipendiume vastavalt kehtlvatele
iingimusieie ja korale

Healeiamine - poolt 20 volinikku, vastu 0, erapooletuid 0

3. 2001. a. eelarve arutamine ja kinnitamine
J. Tults selgitas olumpiapro.iekti:

. Jaanson - Silin - Gulov saavad toetust riigi poolt.

. 4.a. tsukliks kindlustatakse elamise-olemise kulud, kui v-ilja ei kukuta.

. Endreksonija Sonntaki leivarahaks on antud hr. Mardna poolt leitud
toetus - 3 vaikefirma sponsorahaci 52 000.-. Personaalseli.

Ki.rsimus: H.-H. Artma - Kas planeeritud tulud-kulud on sarnased?
Vastus: J. Tutts - Katse-eksitusmeetodil ja kogemustega on aruanne paika pandud.

Peaks olema.
Kusimus: A. Loorits - Kas vabariiklikud v6istlused ei ole liialt v6ikeste summadega?
Vastus: J. Tults - oige! Tenu omavaitelisele koostddle oleme nii saanud. Kolffe

v6istlust finantseerib Eesii Soudeliit.
Ettcpanek: M. Klcmentsov - Klubija Soudeliit peaks omavahel lepingu sdlmima. Et oleks

molema poole kohustused kindlalt teada.
Kilsimus: J. Vaiksaar - Tar-tu saab v6hem raha, kui Piirnu v6istluste l6biviimiseks. Kuidas

nii? Palju kulutatakse meediale? Kas ei peaks rohkem?
Vastus: P. Mardna - Oleme vabatahtlikult otsustanud seda teha. Jdrgmisel juhatuse

koosolekul Tartul ja Parnul anda trlevaade v6istluste korralduskuludest.
Kusimus: M. Klemenlsov - FISA liikmemaks?

J.Tults - Riik annab.
M.Klementsov - Kontoriruumi uilr?

J. Tults - See on riikliku toetuse sees, kindla ruumi maksumuseks. See ei
kao kuhugi.

M. Klementscv - Mismoodi on baaside toetus?
J. Tults - Kultuuriministeerium toetab mingeid baase osaliselt.

M- Klementsov - Spordigiimnaasiumi edasine k-aik? Eesti Noortekoondise
ettevalmistus peab olema paindlik. Mitte ainult gumnaasiumi
6pilased.

Ettepanekud: P- Mardna - Parnu "Kalevil" lahti kirjutada kogu gtlmnaasiumi tegevuse
aruanne. K6igile peab k6ik selge olema. Raha tuleb oskuslikult
kasutada ja vettpidav plaan peab olema!

U.Tolp - Pernu 2001.a. radade puhastamise projekt juurde panna, muiciu
Eesti voistlused lebi viia 4 raja peal.

J. Vaiksaai - Eesti v6istluste liibiviimise rahasid suurendada 6.6. arveit.
P. IJardna : lge juhatuse liige v6iks 10 000.= spcnsorraha lcida.

Hinnang: P. Mardna - Tegelik too on olnud Tultsi 6lgadel. Head koostood ei ole olnud.
o Pidevad h66rumised on olnud libi aegade.

10 aasta jooksul pole suutnud kaivitada sponsorprogrammi, ega
meediaga tihedat koost66d teha.

. Sprindiv6isiius kahjuks hddbub.

. s6udfiine peab muutuma vaatefianguliseks



. ROhk tuleb panna 1-3 paadiklassile, k6igitej6udu eijatku. Naistele
piisaks 1x, 2x, 2- Eesti tingimustes.

. V6istlused peaks labi viima kahel distantsil.

. Sprint peab liituma p6hidistantsiga
o Jaanson oleks pidanud olema 5 kohal, siis oleks olnud samm edasi.o Paariskahese vOimed oleksid l6ppenud finaaiis. Nooriel meestel puuciusici

kogemused
- Concept li ivlv pole raha leitud! UKE katseteie aga kulll

Hr- Peeter Mardna ei kandideeri ESL Presidendiks.
Hr. Tarmo KOuts on andnud n6usoleku kandideerida ESL Presidendiks.
Juhatus peab leidma vOrmalusi Eesti v6istiuste kuiude katteks.
Klubid esitada ettepanekud kulude{ulude planeerimiseks.

Otsustati: 2001.aasta eelarve v6tta vastu koos markustega ja anda uuele juhatusele labi
tootamiseks.

2001 a. eelarve kinnitamine. Haeletamine - poolt 20 volinikku, vastu 0, erapooletuid O

4. Klubideaastamaksudekinnitamine

Haaletamine - poolt 20 volinikku, vastu O, erapooletuid O

5. 2000, a. revisjonikomisjoni aruanne: ettekanne R. Palm
. Lisatud aruanne

Kusimus: A. Kiviselg - Kas keegi on kontrollinud raamatupidamist?
Vasius: J.Tulis - Ei ole

A.Kiviseig - Sisekorra eeskirjad, kas on olemas?
J.Tuits - See t66 on tegemata.

HAeletamine: poolt 20, vastu 0, erapooletuid 0 volinikku

6. Presidendi ja 2 viitsepresidendi valimine

President - Tarmo K6uts - poolt 20 haalt

Viitsepresidendid - Robert Narska -poolt 19 heelt
Henn Elmet - taandab ennast, toetab Kiviselga
Ants Kiviselg - taandab ennast
Mihkei Kiementsov - poolt 16 haEilt

Viitsepresidentidest osutusid valituteks Robert Narska ja Mihkel Klementsov.

7. Juhatuse liikmete ja revisjonikomisjoni maaramine

Ettepanekud: M.Klementsov - Juhatus tuleks teha nii suur kui vajalik, mitte vagisi ajada 11
inimest.

- Marian Vahuri juhatuse liikmeks.
J. Vaiksaar - Luua alakomisjone.

Juhatuse liikmete haaletamine:

- Henn Elmet - 18 poolt

- Peeter Allik - 18 poolt, 1 vastu
- Reei Palm - 19 poolt, 1 erapooletut
- lvar Virkus - l6 poolt, 1 vastu, 2 erapooletut
- Ants Kiviselg - 19 poolt, 1 erapooleiu
- Marian Vahuri : 10 pcolt, 9 erapooletut



Tanel Kliimann - 6 poolt, t vastu, 10 erapooletut - ei saanud
valituks
Peeter Mardna - taandas ennast
Arne Graumann - 18 poolt, 1 vastu
TSnu Endrekson - 15 hee[, 2 vastu, 4 erapooletut

Peeter Allik
Henn Elmet
T6nu Endrekson
Arne Graumann
Ailts Kiviselg
Reet Palm
Marlan Vahuri
l.rar Mrkus

Juhatuse liikmeteks maarati:

Revisjonikomisjon - Jaan Vaiksaar

- Ruth Vaar

- ltista Kungla

H65letamine: poolt '19, vastu 0, erapooletu 1 volinik

8. Jooksvad kiisimused
H.-H. Artma : Jargmine Liidupeev peaks algama 14.00.

9- Parimateautasustamine


